
Protokół Nr 11/07 
 

z posiedzenia komisji socjalno-porządkowej i oświaty 
dnia 20 listopada 2007 r. 

odbytego w sali konferencyjnej urzędu nr 201 
 

 Rozpoczęcie posiedzenia godz. 10 00 
Zakończenie posiedzenia godz. 1305 

 
Posiedzenie komisji otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Komisji ElŜbieta Kucaj , która 
powitała wszystkich  obecnych na posiedzeniu . 
W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji zgodnie z lista obecności stanowiącą 
załącznik  do protokołu oraz wójt gminy , zastępca i w części dotyczącej spraw finansowych 
skarbnik gminy .  
W posiedzeniu uczestniczył wiceprzewodniczący rady . 
Na podstawie listy obecności przewodnicząca komisji stwierdziła quorum przy którym 
komisja moŜe obradować i podejmować prawomocne decyzje i opinie .  
O terminie posiedzenia członkowie komisji zostali powiadomieni pisemnie otrzymując 
materiały . 
Porządek posiedzenia komisja przyjęła  w brzmieniu jak niŜej :  
1.Zatwierdzenie porządku obrad 
2.Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji 
3.Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję , która odbędzie się  23 listopada  2007 r. 
4.Podsumowanie działalności świetlic środowiskowych i świetlic TPD na terenie gminy  
   Opinia komisji na sesję 
5.Analiza realizacji wykonania budŜetu gminy za 9 m-cy 2007 r.  
   Opinia komisji 
6.Dyskusja nad projektem uchwały w sprawie Statutu Gminy Stargard Szczeciński  
    Opinia komisji  
7.Dyskusja nad regulaminem utrzymania czystości i porządku  na terenie Gminy  
   Stargard Szczeciński ( uchwała nr XXXVI/262/06 z dnia 31 marca 2006 r. ) 
   Opinia komisji  
8.Dyskusja nad projektem uchwały w sprawie zwolnień z podatku od nieruchomości na   
   terenie gminy Stargard Szczeciński udzielanych w ramach pomocy de minimis- opinia   
9.Opracowanie planu pracy komisji na rok 2008  
    Materiały na sesji przedkłada Przewodniczący Komisji  
10.Sprawy róŜne     
11.Zamknięcie posiedzenia komisji 
 
Ad.1 
Jak wyŜej . 
Ad.2 
Protokół Nr 10/07 z poprzedniego posiedzenia komisji został przyjęty jednogłośnie bez 
odczytywania. 
Ad.3 
Przewodnicząca komisji ElŜbieta Kucaj odczytała projekty uchwał przygotowane pod obrady 
najbliŜszej sesji , komisje dokładnie przeanalizowała te projekty , wysłuchała uzasadnień i 
wyjaśnień , a następnie wydała opinię jak niŜej :  
- uchwała Nr XII/65/07  w sprawie obniŜenia ceny skupu 1 dt Ŝyta do celów wymiaru  
  podatku  rolnego – komisja po wysłuchaniu uzasadnienia wójta do projektu uchwały 



   pozytywnie go zaopiniowała , 
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- uchwała Nr XII/66/07  w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 
  nieruchomości  
Skarbnik Gminy  przedstawiając projekt uchwały poinformowała członków komisji o 
wysokości  maksymalnej  stawki  proponowanej przez Ministra Finansów , stawkę 
zaproponowaną przez wójta i stawkę obowiązujące w roku 2007. 
Komisja uwag i pytań nie zgłosiła , a następnie  pozytywnie  zaopiniowała projekt uchwały .  
- uchwała  Nr XII/67/07 w sprawie ustalenia stawek podatku od środków 
  transportowych 
Skarbnik Gminy   w takiej samej formie  przedstawiła stawki podatku   
od środków   transportowych  jak przy omawianiu  poprzedniej uchwały ,dodatkowo 
 poinformowała o liczbie pojazdów objętych tym podatkiem  na terenie gminy – komisja 
 nie zgłosiła uwag do projektu uchwały  i zaopiniowała go  pozytywnie, 
-  uchwała Nr XII/68/07 w sprawie ustalenia opłaty adiacenckiej z tytułu wzrostu wartości 

nieruchomości w związku z jej podziałem – komisja pozytywnie  zaopiniowała projekt 
uchwały , 

-  uchwała Nr XII/69/07  w sprawie wyraŜenia zgody do zawarcia umowy dzierŜawy na okres  
dłuŜszy niŜ trzy lata i wyraŜenia zgody na odstąpienia od obowiązku przetargu na 
dzierŜawę – komisja pozytywnie  zaopiniowała projekt uchwały ,  

-  uchwała Nr XII/70/07 w sprawie rozpatrzenia skargi 
   Komisja zapoznała się z projektem w/w uchwały i z dokumentami w tej sprawie , a 

uzasadnienie do tego projektu uchwały wypracuje komisja rewizyjna  .   
- uchwała Nr XII/71/07 w sprawie przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów 
  Społecznych Gminy Stargard Szczeciński  na lata 2007-2013  
Komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały po uprzednim  wysłuchaniu informacji 
zastępcy wójta na temat prac związanych z tym opracowaniem  tej strategii . 
Skarbnik Gminy poinformowała ,iŜ wójt nie przedłoŜył projektu uchwały w sprawie opłaty od 
posiadania psów , poniewaŜ   z aktualnych  przepisów wynika ,Ŝe rada gminy moŜe , a nie 
musi ustalić powyŜszej  opłatę .    
Ad.4 
Przewodnicząca komisji omówiła informację dotyczącą działalności świetlic środowiskowych  
i świetlic TPD na terenie gminy . 
Komisja uwag nie wniosła i przyjęła następującą opinię :  
Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty przyjęła przedstawioną informację i pozytywnie 
zaopiniowała działalność świetlic środowiskowych i świetlic TPD na terenie gminy . 
Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu .  
Ad.5 
Skarbnik gminy omówiła informację z wykonania budŜetu gminy za 9 m-cy 2007 r. 
Komisja uwag nie wniosła i pozytywnie zaopiniowała wykonanie budŜetu gminy za 9 m-cy 
2007 r. 
Ad.6 
Komisja uwag do projektu uchwały w sprawie  Statutu Gminy Stargard Szczeciński nie 
zgłosiła i pozytywnie go zaopiniowała .  
Ad.7 
Członkowie komisji w trakcie dyskusji na regulaminem utrzymania czystości i porządku na 
terenie gminy zgłosili swoje uwagi i propozycje , posiłkując się równieŜ propozycjami 
komisji gospodarki mienia komunalnego i budŜetu  i tak :  
w § 3 ust.2 dopisać punkt 9 o treści :  



9). Na terenach rekreacyjnych odpady naleŜy gromadzić w miejscach wyznaczonych , gdzie 
częstotliwość odbierania ustala się – w okresie sezonu tzn. od 1 marca do 30 października   
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kaŜdego roku – nie rzadziej niŜ raz w miesiącu poza sezonem nie rzadziej niŜ raz na dwa 
miesiące . 
w § 9 .1. do pkt 1) dopisuje się następujące brzmienie : 
MoŜliwość stosowania pojemników o pojemności minimalnej 60 l wyłącznie dla rodzin jedno 
i dwuosobowych . Zmiana pojemnika następuje na koszt właściciela nieruchomości . 
w § 10 ust.2 – otrzymuje brzmienie : 
2.Odpady komunalne zmieszane z terenu nieruchomości o zabudowie mieszkalnej naleŜy 
odbierać  z częstotliwością nie mniejszą niŜ dwa razy w miesiącu .Zezwala się na wspólne 
korzystanie dwóch rodzin jednoosobowych z jednego pojemnika na odpady .  
w§ 10  ust.4 pkt 2 i 4 otrzymuje brzmienie :  
 2) szkło , papier, tworzywa sztuczne – na zgłoszenie 
 4) odpady remontowe – na zgłoszenie niezwłocznie po zapełnieniu kontenera , 
w § 13 ust.5 – otrzymuje brzmienie :  
5.Wyłapywaniem i transportem bezdomnych zwierząt zajmuje się właściwe przedsiębiorstwo 
na podstawie umowy podpisanej z Gminą Stargard Szczeciński . 
w § 13 ust.6 – skreśla się ,  a ust. 7 otrzymuje brzmienie :  
 7 ( 6) .Zwłoki zwierząt domowych mogą być przyjmowane przez Schroniska dla 
bezdomnych zwierząt za odpłatnością uiszczoną przez ich właściciela . 
w § 14 ust. 1 i 2 skreśla się , 
ust. 3 otrzymuje zmianę na ust.1 o następującej treści :  
§ 14 .1. Utrzymywanie zwierząt gospodarskich na terenach wyłączonych z produkcji rolnej 
dopuszcza się  pod następującymi warunkami :  
pkt 1)- bez zmiany , 
pkt 2) – po słowie środowiska dopisać „ i otoczenia „  
ust.4 – otrzymuje brzmienie :  
4.Utrzymanie zwierząt gospodarskich jest moŜliwe gdy jest ono podstawowym źródłem 
utrzymania rodziny , a na chów wyrazili zgodę sąsiedzi będący stronami postępowania w 
rozumieniu kodeksu postępowania administracyjnego i nie stwarzają one uciąŜliwości  dla 
terenów sąsiednich . 
w § 14 ust.5 punkt 2) otrzymuje brzmienie :  
2)  usuwanie nieczystości na bieŜąco .  
Komisja po wyjaśnieniu wójta  ,iŜ jest to opłata nie podatek  zaproponowała równieŜ 
wykreślenie  zapisu  § 12.1.pkt 3) uiszczania podatku od posiadania psa . 
Ad.8 
Wójt Gminy – przypomniał ,Ŝe  takie uchwały od dłuŜszego czasu obowiązywały w gminie , 
ale obecnie zmieniły się trochę przepisy. Przedsiębiorca m.in.  , aby skorzystać z tego  
zwolnienia musi zatrudnić co najmniej 3 osoby .Jest to pomoc finansowa dla przedsiębiorcy . 
Skarbnik Gminy poinformowała co się zmieniło w stosunku do zapisów poprzedniej uchwały,  
powiedziała równieŜ iŜ komisja gospodarki zaproponowała wyłączenia budowli    z uwagi na 
elektrownię wiatrakową i zaznaczyła ,Ŝe Rada zadecyduje czy taki projekt uchwały 
wprowadzić . Przypomniała ,Ŝe projekt tej uchwały podlega zgłoszeniu Prezesowi Urzędu 
Ochrony Konsumentów i Konkurencji , który w terminie 14 dni moŜe przedstawić swoje 
zastrzeŜenia . 
W trakcie dyskusji nad tym projektem uchwały tj. w sprawie zwolnień z podatku od 
nieruchomości na terenie Gminy udzielanych w ramach pomocy de minimis ,   członkowie 
komisji zwrócili uwagę ,Ŝe kwota zwolnienia moŜe być duŜa , a zatrudnienie to tylko trzy 
osoby i juŜ nie z terenu gminy . 



Komisja w tej sprawie jednogłośnie wypowiedziała się , aby takiego projektu uchwały nie 
podejmować . 
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Ad.9 
Przewodnicząca komisji przedstawiła plan pracy komisji na rok 2008 . 
Przewodnicząca równieŜ zwróciła się do członków komisji z zapytaniem czy mają jakieś 
uwagi bądź propozycje do przedstawionych tematów stanowiących plan pracy komisji  na rok 
2008 .  
Członkowie komisji uwag i propozycji nie zgłosili .  
Wobec powyŜszego przewodnicząca komisji przedstawi plan pracy komisji na sesji na 
podstawie , którego zostanie opracowany plan pracy rady gminy na rok 2008 . 
Plan pracy komisji na rok 2008  stanowi załącznik do protokołu . 
Ad.10  
Przewodnicząca komisji zgłosiła fakt ,iŜ w miejscowości Wierzchląd z istniejących tam 
szamb  przy blokach wydostają się nieczystości i naleŜałoby częściej wywozić  . 
Zastępca Wójta wyjaśnił , iŜ w tej sprawie rozmawiał z kierownikiem  firmy w Lipnika i jutro 
mają opróŜnić szambo . 
Radny Klim – biorąc pod uwagę fakt , iŜ zbliŜa się zima zwrócił się z prośbą , aby we wsi 
były odśnieŜane wszystkie drogi i przypomniał o duŜej kałuŜy w okolicy ogródków przy ulicy 
Morskiej . 
Członkowie komisji otrzymali projekt budŜetu gminy Stargard Szczeciński na 2008 rok .  
Ad.11 
Wobec wyczerpania porządku posiedzenia Przewodnicząca Komisji ElŜbieta Kucaj 
podziękowała wszystkim za udział i zamknęła posiedzenie .  
 
 
Protokołowała :                                                                                Przewodnicząca Komisji  
Z. Stoczkowska                                                                                    ElŜbieta Kucaj  
Data sporządzenia :                                                                           Data podpisania :  
2007.11.20                                                                                         2007.12. ………..          
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


